



HURTIGRUTEN  
EXPLORER



# OUR EXPEDITION TEAM

## Tomasz Zadrozny

### Assistant Expedition Leader / 探险队副队长

**EN** Tomasz obtained Master of Science degree and Engineering degree in Animal Science at the Agricultural University of Warsaw/Poland. He overwintered twice in Antarctica where he worked as biologist and base commander of the Polish

Antarctic Station - Arctowski. From 1999, he works on board of Passengers Expedition Vessels. His favourite Earth's "corners" are the areas around the Poles - the Polar Regions. There he shares with the guests his personal

experience and presents lectures about wildlife of the Arctic and the Antarctic. One of his highlights has been the discovery of a previously unknown channel in Melchior Islands Archipelago on Feb. 2, 2003.

**CHN** 托马斯 (Tomasz) 在位于波兰的华沙农业大学获得了动物学学士学位。他在南极越冬过两次，担任过波兰南极科考站 Arctowski 的生物

学家和站长。从 1999 年起，他开始在游轮上工作。他最喜欢去的地方就是地球的南北极。他在这些地方给乘客分享他个人的经历和介绍南

北极的野生动物。他个人的一个亮点是在 2003 年 2 月 2 日在梅尔基奥尔群岛发现了一个之前不为人知的海峡。